
Zápis z porady vedení konané dne 5. 6. 2017 

 

Přítomni: Šrubařová, Kohoutková, Veselý, Malinka, Regner, Matyska, Křenek, Vičar, Rebok, 

Bartošek, Jakubička (prezentace k portálu MUNI), Krejčí 

Omluveni: Dostál 

 

1. Zprávy od ředitele 

 Byla podána společná informace ke čtyřvýzvě za FI i ÚVT prorektorce Pitrové 

(Roman Čermák) – byl komunikován zájem pořídit nové prostory na Botanické 

(původní plán CERIT ++ - předpoklad finančního objemu 0,5 miliardy Kč plus k tomu 

až 200 MKč na sály v prostorách UKB, pokud to znění výzvy umožní). 

 

2. Prezentace k portálu (Martin Jakubička) 

 Martin Jakubička prezentoval aktuální stav portálu MUNI. Společně s TiO se pracuje 

na statickém menu pro portál, klíčové je jednotné přihlášení do systémů pod správou 

ÚVT (včetně přihlášení do O365). V září by měla být připravena finální verze ke 

zveřejnění. 

 URL zkracovač je implementován – cílové adresy nebudou omezeny, zkracovač bude 

vytvořen hashem (speciální zkracovač pro Sharepoint, One Drive, Google Docs atd. k 

rozmyšlení – Regner, Křenek). 

 Do programu zasedání Rady pro IT 22.9. navrhneme prezentaci stavu přípravy portálu 

MUNI (Ing. Veselý navrhne pror. Bulantovi, info T. Fojtové – Regner). 

 Z diskuze k prezentaci vyplynul požadavek zlepšení péče o uživatele – akademiky. Na 

kolegiu 3.7. bude podána zpráva o novém pojetí péče o uživatele -- koordinace přes 

jednotlivé divize a konkrétní zaměření na akademické pracovníky – Aleš Roček 

(domluva Malinka). 

 Ředitel žádá divizní o využívání portálu a poskytování zpětné vazby (platí obecně pro 

všechny zaměstnance ústavu). 

 

3. Úkoly z minulých jednání kolegia 

 Byly dohodnuty následující termíny jednání kolegií o prázdninách: 3.7., 24.7., 14.8., 

28.8. Členové kolegia jsou vyzváni k zadání dovolených. 

 Výroční zpráva – převážná část podkladů je k dispozici, probíhá práce na grafice. Na 

příštím kolegiu podá Vičar další zprávu, do 14 dnů by měla být výroční zpráva 

vysázena. 

 

4. Různé 

 Byla dodána další průběžná zpráva o implementaci podpory agendy stipendií pro 

dnešní jednání Akademického senátu. 

https://portal.muni.cz/


 Proběhla schůzka paní kvestorky s ředitelem Magionu Ing. Vaculínem (účast paní 

Kohoutková). 

 Tajemnice informuje o dodání personálních sestav divizním a žádá okamžitou 

kontrolu.  

 Kolegium souhlasí s vyplacením pololetních odměn. Itinerář pro odměny: tajemnice 

pošle řediteli podklady k rozdělení odměn z HČ, podklady k odměnám dodají divizní 

do 20.6., návrhy odměn za divize bude potřeba dodat do 24.6.  

 Tajemnice informuje o probíhající reorganizaci na RMU, aktuální organizační řád MU 

platný od 1.6.2017 je k dispozici zde.  

 Tajemnice žádá o dojasnění plánu veřejných zakázek do konce června (Křenek). 

 Tajemnice upozorňuje divizní v souvislosti s probíhajícími kontrolami Inspektorátu 

práce na MU na důležitost pravidelného řádného vedení knih odpracované doby, tj. 

denní čitelné záznamy u všech pracovníků. 

 Malinka informuje o dotazech RMU ohledně centrální správy. 

 Kohoutková dále informuje o zájmu o RemSig (další diskuze s M. Bartoškem). 

 Kohoutková zmiňuje předání agendy okolo BAPS od Pavla Bohumela, dále pokračuje 

pouze na dohodu. 

 Kohoutková informuje o tom, že návrh smlouvy ohledně Inetu je připraven. 

 Kohoutková informuje o účasti na konferenci EUNIS a proběhlé prezentaci o GDPR.  

 Bartošek informuje o plánované přípravě CRP – téma GDPR, bude se konat přípravná 

schůzka na CESNETu. Ředitel pošle informaci o chystaných CRP projektech za ÚVT 

do 16.6. na RMU (podklady Bartošek, Kohoutková). 

 Bartošek žádá o informaci ohledně bezpečnostní směrnice (odpovídá ředitel). 

 Na příštím kolegiu Regner podá informaci, jak je v nové koncepci elektronické pošty 

řešena antispamová ochrana a možnost její administrace. 

 Bude připraven odhad financování nové sítě na CEITECu (serverovna A35) – Křenek. 

ÚVT převezme péči o síť CEITECu. 

 Tajemnice informuje o drobném výpadku klimatizace na sále, v řešení je automatické 

vypínání strojů při vyšší teplotě. 

 Rebok upozornil, že CESNET se cítí přetížen našimi (často nestandardními) 

požadavky na správu RT a žádá domluvu (například převzetí pod naši správu); 

proběhla schůzka na Magistrátu města Brna o sdílení dat o vedení inženýrských (v 

našem případě optokabelových) sítí mezi jejich správci a MmB. 

 Rebok informoval, že byly finalizovány výstupy společné pracovní skupiny s SKM, v 

rámci níž byly připraveny podklady pro předběžné tržní konzultace na pokrytí 

kolejních lokalit wifi infrastrukturou. Předběžné tržní konzultace by měly být oficiálně 

oznámeny ve středu tohoto týdne. 

 Vičar žádá divizní o návrhy programu na Noci vědců (do příštího kolegia) na téma 

Mobilita. Budeme tvořit program na stanovišti Botanická společně s FI a PrF.  

 Vičar informuje o proběhlém finále středoškolské soutěže v kyberbezpečnosti v Brně 

na veletrhu IDET, na které navázala prohlídka KYPO pro všech 30 finalistů. V plánu 

je uspořádání letní školy pro finalisty, ze kterých vzejde tým pro evropské finále 

ECSC.  

https://is.muni.cz/auth/do/mu/Uredni_deska/Predpisy_MU/Masarykova_univerzita/Organizacni_rad_MU/Organizacni_rad_Masarykovy_univerzity__ucinny_od_1._cervna_2017_.pdf
http://www.noc-vedcu.cz/
http://www.kybersoutez.cz/
https://www.europeancybersecuritychallenge.eu/
https://www.europeancybersecuritychallenge.eu/


 Vičar dále informuje, že v úterý 13.6. mezi 10 a 12 h se bude konat ve foyer FI Poster 

session. Přijďte se podívat, na čem pracují doktorandi a co by vás mohlo inspirovat 

pro spolupráci na výzkumu na ÚVT.  

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Iva Krejčí                             Luděk Matyska  

      ředitel ÚVT MU  

 

https://www.facebook.com/FI.MUNI.cz/photos/a.285825651530905.63836.121798317933640/1460551520724973/?type=3
https://www.facebook.com/FI.MUNI.cz/photos/a.285825651530905.63836.121798317933640/1460551520724973/?type=3

